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Emne: Spørsmål til fylkesutvalet (NB) tirsdag
Vedlegg: 
Under er spørsmål til fylkesordføreren til fylkesutvalet (NB! Ikkje fylkestinget) om barn som må stå i midtgangen på
Tofterøy

Spørsmålet kjem opprinneleg frå Foreldrerepresentantar ved Stranda skule og er eit spørsmål som gjeld Skyss 

Tryggleik i trafikken.

Vi har motteke informasjon om at det er fleire born som må stå i midtgangen på bussen både til og frå skulen. Dette
gjeld særskilt bussen til og frå Tofterøy, men det er også meldt om slike tilfelle på andre strekningar. Vi vil med dette
gjere Skyss merksame på dette problemet og ynskjer at de tek grep for å auka tryggleiken til borna våre på bussen.

Med vennleg helsing
Foreldrerepresentantar 6. trinn Stranda skule

Marthe Hammer (SV)
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